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Az Állam- és Jogtudományi Doktori Iskola kérésére a Doktorandusz Önkormányzat anonim 

felmérést végzett a hallgatók körében a Doktori Iskola működésére vonatkozóan. A kérdésekre 

adott válaszokat az Önkormányzat az alábbiak szerint foglalja össze, kitérve az egyes 

kérdésekre adott válaszok értékelésére is. 

 

 

A képzés a képzési tervnek és a meghirdetett tantárgyi programnak megfelelő, ahhoz 

igazodó volt-e?  

 

33 válasz 

 

Igen 33 

  

Nem 0 

 

 

 

 

Az órák rendszeresen a kijelölt időpontban voltak-e megtartva?  

 

33 válasz 

 

Igen 33 

  

Nem 0 

 

 
 

 

 

 
1 Fontos megjegyezni ugyanakkor, hogy a válaszadás nem minden kérdésre volt kötelező, így nem minden 
kérdés esetében érkezett pontosan 33 válasz.  



Ha volt óra elmaradás, akkor annak pótlása megtörtént-e?  

 

33 válasz  

 

Igen 28 

  

Nem 5 

 

 
 

 

 

 

Milyenre értékeled a témavezetőddel való kapcsolatot? 33 válasz 
 

 

 

 

Ha van valamilyen észrevételed, javaslatod, kérésed a témavezetőddel való kapcsolat 

tekintetében, kérlek fogalmazd meg! 7 válasz 
 

 

 

 

 

Ha van valamilyen észrevételed, javaslatod, kérésed a témavezetőddel való kapcsolat 

tekintetében, kérlek fogalmazd meg!  

 

Erre a kérdésre 7 hallgató adott választ. A hallgatók jóra értékelik témavezetőjükkel való 

kapcsolatukat, a válaszok kiemelték a témavezetők támogatását, segítőkészségét, valamint 

azt, hogy a hallgatók sokat tanulnak témavezetőiktől, melyért nagyon hálásak. A hallgatók 

kiemelték a témavezetők óratartásban, előadói készségek fejlesztésében, valamint 

kéziratok véleményezésében nyújtott segítségét. Mindössze két hallgató emelte ki, hogy 

publikálás terén több segítséget szeretne kapni témavezetőjétől . 

 

 

 

 



Nyomon követed-e a doktori képzésre vonatkozó egyetemi szabályzatok módosításait?   

 

33 válasz 

 

Igen 17 

  

Nem 16 

 

 

 

 

 

Ha az előző kérdésre igen a válasz, hol és milyen módon teszed ezt meg? 

 

Erre a kérdésre 16 válasz érkezett, a hallgatók főként a Doktori Iskola és az Egyetem 

honlapjáról tájékozódnak. 

 

 

Mennyire vagy elégedett a DI adminisztratív munkájával?  

 

33 válasz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ha van javaslatod, amiben a DI adminisztratív munkáját fejleszteni lehetne, kérlek 

fogalmazd meg! 

 

Erre a kérdésre 7 válasz érkezett. A hallgatók kiemelték a Doktori Iskola ügyintézőjének és 

vezetőségének segítőkészségét, azt, hogy a felmerülő kérdésekre mindig igyekeznek gyors, 

korrekt és átfogó választ adni. A válaszokból ugyanakkor az is kitűnik, hogy a hallgatók 

fokozottabb monitoringot szeretnének, a képzésben való előrehaladásuk személyreszabott 

nyomonkövetését szeretnék. Ez a Doktorandusz Önkormányzat véleménye szerint a 

hallgatók és témavezetőik feladata, melyhez a Doktori Iskola vezetése, valamint a 



Doktorandusz Önkormányzat minden segítséget megad. A képzéshez kapcsolódó 

követelmények az egyetemi és Doktori Iskolai szabályzatokban, valamint a Doktori Iskola 

honlapján rögzítésre kerülnek. Ezen felül külön kiemelést érdemel az, a hallgatók 

válaszaiban rögzített tény, hogy a Doktori Iskola titkársága és a Doktorandusz 

Önkormányzat folyamatos információkkal látja el a hallgatókat az aktuális konferencia, 

publikálási és ösztöndíj lehetőségek kapcsán. A Doktorandusz Önkormányzat mindezt a 

jövőben is hasonlóan kívánja folytatni, továbbá a Doktori Iskola vezetésével együttműködve 

kiemelt figyelmet fog fordítani a követelmények még átláthatóbb, egyértelműbb 

közzétételére. Ugyanakkor a következő kérdésre adott válaszok is jól mutatják, hogy az 

előrehaladáshoz és a képzés sikeres teljesítéséhez szükséges információk a hallgatók 

rendelkezésére állnak, a Doktori Iskola honlapján megtalálhatóak. Mindezek fényében a 

Doktorandusz Önkormányzat szeretné felhívni a hallgatók figyelmét, hogy egyénileg, 

témavezetőjük segítségével kell éves önértékelésüket elkészíteniük és előrehaladásukat 

nyomon követniük. 

 

Milyennek értékeled a Doktori Iskola honlapját? Könnyedén megtalálod rajta a 

szükséges információkat?  

 

Erre a kérdésre 33 válasz érkezett, a hallgatók megfogalmazták, hogy elégedettek a Doktori 

Iskola honlapjával, azon megtalálják a szükséges információkat. Mindössze négy válasz 

utalt arra, hogy a honlap nehezen átlátható, bonyolult, annak egyszerűbbé, átláthatóbbá 

tételére és fejlesztésére lenne szükség. Minderre reagálva a Doktorandusz Önkormányzat 

fontosnak tartja kiemelni, hogy a honlap rendszere központilag, egyetemi szinten került 

kidolgozásra, így a Doktori Iskola mozgástere korlátozott annak fejlesztése tekintetében.  

Mindazonáltal a Doktorandusz Önkormányzat a Doktori Iskola vezetésével 

együttműködve ezügyben is lépéseket fog tenni és törekszik majd az információk 

jelenleginél is egyértelműbb, áttekinthetőbb rögzítésének biztosítására. 

 

Van-e valamilyen észrevételed, javaslatod a Doktori Iskola honlapjának fejlesztésére?  

 

Erre a kérdésre 8 válasz érkezett, melyben a hallgatók kiemelték, hogy a Doktori Iskola 

honlapja összességében megfelelő, de a felület lehetne letisztultabb és átláthatóbb, 

rendszerezés, egyszerűsítés jót tenne a honlapnak. A Doktorandusz Önkormányzat e 

tekintetben visszautal az előző kérdésnél kifejtettekre. 

 



Milyen, a DI működését segítő javaslataid vannak a jövőre nézve?  

 

Erre a kérdésre 10 válasz érkezett. A hallgatók kiemelték, hogy szívesen részt vennének 

több kutatáshoz kapcsolódó kurzuson, valamint nyelvi készségeket fejlesztő kurzuson. A 

válaszokból az is kitűnik, hogy a hallgatók szívesen beszélgetnének egy, a képzés végén 

járó vagy frissen végzett hallgatóval és szívesen tennék fel neki személyesen kérdéseiket. 

A hallgatók úgy vélik, hogy egy ilyen, gyakorlati jellegű beszélgetés nagyban segítené a 

képzésben való előrehaladásukat, ráadásul abban is segítséget nyújthatna, hogy a Karon és 

az Egyetemen folyó kutatásokról a hallgatók részletesebb információkat szerezzenek. 

Ennek elősegítésében a Doktorandusz Önkormányzat szívesen nyújt segítséget, a tavaszi 

félév során készséggel szervez a hallgatóknak egy ilyen kötetlen beszélgetési lehetőséget. 

 

A hallgatók által adott válaszok fényében a Doktorandusz Önkormányzat az alábbiak 

szerint foglalja össze a Doktori Iskola működésének legfőbb sajátosságait: 

 

Erősségek: 

- gyors és hatékony segítségnyújtás 

- folyamatos tájékoztatás konferencia, publikációs és ösztöndíj lehetőségekről 

- közvetlen kapcsolat a Doktorandusz Önkormányzattal 

- jól követhető képzési terv és követelmények  

 

Gyengeségek: 

- a Doktori Iskola honlapja fejlesztésének, egyszerűsítésének szükségessége 

- témavezetők aktívabb bevonásának szükségessége a hallgatók előrehaladásának 

monitorozásába 

 

Lehetőségek: 

- nyelvi kurzusok szervezése 

- több, kifejezetten kutatáshoz kapcsolódó kurzus szervezése 

- személyes, hallgatók közötti beszélgetések szervezése a gyakorlati jellegű kérdések 

megválaszolásához 

 

Veszélyek: 

- a hallgatók egyre kevésbé önállóak 

- a hallgatók kevéssé követik nyomon az egyetemi és Doktori Iskolai szabályzatok 

módosításait 


